

No. 12430. CONVENTION FOR THE PROTECTION OF PRODUCERS OF PHONOGRAMS AGAINST UNAUTHORIZED DUPLICATION OF THEIR PHONOGRAMS. DONE AT GENEVA ON 29 OCTOBER 1971¹

N° 12430. CONVENTION POUR LA PROTECTION DES PRODUCTEURS DE PHONOGRAMMES CONTRE LA REPRODUCTION NON AUTORISÉE DE LEURS PHONOGRAMMES. FAITE À GENÈVE LE 29 OCTOBRE 1971¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

6 January 1976

KENYA

(With effect from 21 April 1976. Signature affixed on 4 April 1972.)

Registered ex officio on 9 February 1976.

RATIFICATION

Instrument déposé le :

6 janvier 1976

KENYA

(Avec effet au 21 avril 1976. Signature apposée le 4 avril 1972.)

Enregistré d'office le 9 février 1976.

No. 12676. AGREEMENT BETWEEN THE GOVERNMENT OF COSTA RICA AND THE UNITED NATIONS (UNITED NATIONS DEVELOPMENT PROGRAMME) CONCERNING ASSISTANCE BY THE UNITED NATIONS DEVELOPMENT PROGRAMME TO THE GOVERNMENT OF COSTA RICA. SIGNED AT SAN JOSÉ ON 7 AUGUST 1973²

N° 12676. ACCORD ENTRE LE GOUVERNEMENT DU COSTA RICA ET L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES (PROGRAMME DES NATIONS UNIES POUR LE DÉVELOPPEMENT) RELATIF À UNE ASSISTANCE DU PROGRAMME DES NATIONS UNIES POUR LE DÉVELOPPEMENT AU GOUVERNEMENT COSTA-RICIEN. SIGNÉ À SAN JOSÉ LE 7 AOÛT 1973²

DEFINITIVE ENTRY INTO FORCE

The above-mentioned Agreement entered into force definitively on 6 February 1976, the date upon which the United Nations Development Programme received notification of ratification by the Government of Costa Rica, in accordance with article XIII (1).

Registered ex officio on 6 February 1976.

ENTRÉE EN VIGUEUR DÉFINITIVE

L'Accord susmentionné est entré en vigueur à titre définitif le 6 février 1976, date à laquelle le Programme des Nations Unies pour le développement avait reçu notification de la ratification par le Gouvernement costaricien, conformément à l'article XIII, paragraphe 1.

Enregistré d'office le 6 février 1976.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 866, p. 67, and annex A in volumes 892, 904, 920, 926, 939, 941, 949, 954, 955, 962, 980 and 991.

² *Ibid.*, vol. 885, p. 13.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 866, p. 67, et annexe A des volumes 892, 904, 920, 926, 939, 941, 949, 954, 955, 962, 980 et 991.

² *Ibid.*, vol. 885, p. 13.